
وزیر ورزش فرانسه: لیون اگر دوست 
دارد، شکایت کند

وزیر ورزش فرانسه به خبر اعلام شکایت باشگاه لیون 
از مسؤولان فرانسوی به خاطر پایان فصل لیگ واکنش 
نشان داد. به نقل از ساکرنت، بعد از اعلام قهرمانی پاری 
س��ن ژرمن در لیگ فرانسه، باشگاه لیون به این تصمیم 
اعتراض و عنوان کرد از مسؤولان مربوط شکایت خواهد 
کرد. رده بندی نهایی و اعلام قهرمان و تیم های سقوط کرده 
بر مبنای میانگین امتیاز انجام شد و به همین خاطر لیون 
برای نخستین بار از سال ۱۹۹۷ نتوانست سهمیه رقابت های 
اروپایی را به دست بیاورد تا ضرر مالی هنگفتی در انتظار 
این تیم باش��د. روکسان ماراسینیانو، وزیر ورزش فرانسه 
در واکنش به خبر اعلام شکایت باشگاه لیون گفت: لیون 
می خواهد شکایت کند و به دادگاه برود؟ بگذارید برود. در 
شرایط فعلی ما افرادی داریم که باید احساس مسؤولیت 
و همدردی کنند. عده ای سود کردند و عده ای زیان. همه 
باید این شرایط را درک کنند. با اعلام فدراسیون فوتبال 
فرانسه همچنین تیم های آمیان و تولوز به دسته پایین تر 

سقوط کردند. 

ارسال درخواست رسمی قطر به 
AFC برای میزبانی جام ملت ها

قطر به صورت رسمی نامزد میزبانی از جام ملت های 
فوتبال آسیا ۲۰۲۷ ش��د. روزنامه استاد الدوحه قطر در 
نسخه چاپی روز جمعه به نقل از یک منبع موثق نوشت: 
فدراس��یون فوتبال قطر با ارس��ال درخواست رسمی به 
کنفدراس��یون فوتبال آسیا نامزد میزبانی از جام ملت ها 
در سال ۲۰۲۷ میلادی شد. رقابت های دوره بعدی سال 
۲۰۲3 به میزبانی چین برگزار خواهد شد. مهلت ثبت نام 
برای اعلام نامزدی میزبانی جام ملت های آسیا ابتدا تا 3۱ 
مارس تعیین ش��ده بود که به دلیل شیوع ویروس کرونا 
تمدید ش��د. پیش از این فدراسیون های فوتبال ایران و 
عربستان درخواست میزبانی خود را به کنفدراسیون فوتبال 
آسیا ارائه داده بودند و قطر سومین کشور غرب آسیاست 

که نامزدی خود را اعلام می کند. 

استفاده از انرژی تجدیدپذیر
هدف توکیو در المپیک

کمیته برگ��زاری بازی های المپی��ک توکیو اعلام 
کرد در برخی ورزش��گاه ها از انرژی هیدروژن استفاده 
خواهد شد. به نقل از China. org، بر اساس گزارش 
منتشر شده، در بازی های المپیک توکیو ۱۰۰ درصد 
از انرژی تجدیدپذیر برقی استفاده خواهد شد. کمیته 
برگزار کنن��ده بازی های المپی��ک و پاراالمپیک توکیو 
)توکیو ۲۰۲۰( با انتش��ار گزارش��ی اعلام کرد: انرژی 
تجدیدپذی��ر ترکیبی از منابع کاملا مش��خص انرژی 
خواه��د بود و از مناط��ق تحت تأثیر زلزله بزرگ ژاپن 
و س��ونامی تامین خواهد ش��د. در ای��ن گزارش ۲۷۰ 
صفحه ای توکیو ۲۰۲۰ آمده اس��ت سکوها و مدال از 
مواد پلاستیکی جمع آوری شده در سرتاسر ژاپن ساخته 
شده و پس از بازی ها مورد استفاده قرار خواهد گرفت. 
مدال های هر دو بازی از فلزات الکترونیک بازیافت شده 
ساخته شده  است که از آوریل ۲۰۱۷ در سراسر ژاپن 
جمع آوری ش��د. کمیته برگ��زاری بازی های المپیک 
توکیو اعلام کرد در امکانات برخی ورزشگاه ها از انرژی 

هیدروژنی استفاده خواهد شد. 

توضیح باشگاه استقلال درباره دلایل 
جدایی سلطانی

جدایی معاون پیشین ورزشی استقلال از این باشگاه در 
فضایی مسالمت آمیز و دوستانه رخ داده است. به گزارش 
فارس، باشگاه استقلال اعلام کرد: خبری در محافل ورزشی 
نشر شد مبنی بر ارتباط داشتن جدایی امیر سلطانی، معاون 
پیشین ورزشی استقلال با فیش های واریزی غیر واقعی 
برای میلیچ و دیاباته که باشگاه استقلال این خبر را تکذیب 
کرد و در این باره چنین توضیح داد که جدایی سلطانی از 
استقلال ارتباطی با این فیش ها نداشته است. جدایی معاون 
پیشین ورزشی استقلال کاملا به صورت مسالمت آمیز و 
دوستانه بوده و باشگاه استقلال گلایه ای از نحوه همکاری 
سلطانی نداشته است. باشگاه استقلال تاکید کرد: از فعالان 
عرصه رسانه تقاضا داریم در تنظیم خبر و گزارش به نوعی 

عمل کنندتا آبروی افراد بی دلیل به خطر نیفتد. 

کرونا ۶۰ هزار میلیارد به اماکن 
ورزشی کشور خسارت وارد کرد

مع��اون ام��ور حقوق��ی، مجلس و هماهنگ��ی امور 
استان های وزارت ورزش و جوانان گفت: تعطیلی اماکن 
ورزش��ی به دلیل ش��یوع کرونا ۶۰ ه��زار میلیارد ریال 
 خسارت به این بخش وارد کرده است. جمشید تقی زاده

گفت: با پیشنهاد وزیر ورزش و جوانان و تصویب هیات 
وزیران، اجاره بهای ۴ هزار و 3۰۰ مکان ورزش��ی واگذار 
ش��ده به بخش خصوصی با توج��ه به تعطیلی آنان در 
این مدت بخش��وده ش��د. معاون امور حقوقی، مجلس 
و هماهنگ��ی امور اس��تان های وزارت ورزش و جوانان 
که روز پنجش��نبه برای افتت��اح زمین چمن مصنوعی 
فوتبال ایوانکی به استان سمنان سفر کرده بود، گفت: 
تعطیلی فعالیت های ورزش��ی بیش از ۶۰ هزار میلیارد 
ری��ال خس��ارت به این بخ��ش در 3 ماه گذش��ته وارد 
کرده است. وی افزود: با پیشنهاد این وزارت و تصویب 
هیأت وزیران، اجاره بهای ۴ هزار و 3۰۰ مکان ورزش��ی 
 واگذار شده به بخش خصوصی با توجه به تعطیلی آنها

 در این مدت بخشوده شد. 

اخبار

ورزشی

بانوی المپیکی کاراته کش��ورمان اعتقاد دارد با تعویق 
بازی ه��ای المپی��ک، کارهای درمانی را ب��ا حوصله دنبال 
می کن��د و عجله ای برای آغاز تمرینات فنی ندارد. حمیده 
عباسعلی در گفت وگویی که با مهر انجام داد، درباره آخرین 
وضعی��ت درمانی اش بعد از انجام عمل جراحی گفت: بعد 
از بازگشت از آلمان و چند روز استراحت در کنار خانواده، 
کاره��ای فیزیوتراپی را در مطب دکتر آفتابی آغاز کرده ام 
و خدا را شکر شرایط بخوبی پیش می رود. بانوی المپیکی 
کارات��ه افزود: زمانی که من آس��یب دیدم و برای ش��روع 
برنامه درمانی راهی آلمان ش��دم، خبری از تعویق المپیک 
نب��ود و عمل جراحی و پ��س از آن برنامه های بازتوانی به 
گونه ای توسط دکتر امینی و دکتر آبرون انجام شد که من 
به بازی های المپیک در تابس��تان ۲۰۲۰ برسم و کارهای 
درمانی ه��م بخوبی پیش می رف��ت. وی ادامه داد: زمانی 
که خبر تعویق المپیک در دنیا منتش��ر ش��د، دکتر امینی 
برنامه های بازتوانی را تغییر داد و عنوان کرد دیگر نیازی به 
عجله نیست و با آرامش بیشتری می توان کارهای درمانی را 

پیگیری کرد. البته من زمانی که در هانوفر بودم راه رفتن 
بدون عصا را آغاز کردم و چند قدم نیز دویدم و باقی کارها 
را ب��ه ته��ران موکول کردیم. عباس��علی در بخش دیگری 
از صحبت های��ش گفت: تعویق یک س��اله المپیک فرصت 
مناسبی اس��ت تا بتوانم برای حضور در این بازی ها آماده 
شوم. در ش��رایط فعلی کارهای درمانی را سپری می کنم. 
تقوی��ت عضله های پا و بالا بردن دامنه حرکتی، مهم ترین 
برنامه های فیزیوتراپی است و هر زمان که پزشکان تشخیص 
دهند، کارهای فنی کاراته را آغاز می کنم. وی درباره شیوع 
کرونا و شرایط تمرینی هم گفت: با تمهیدات دکتر آفتابی 
در زمان های مش��خص و با رعایت پروتکل های بهداشتی 
ب��ه مطب رفت��ه و برنامه های درمان��ی را دنبال می کنم و 
در این  باره مش��کلی نیس��ت. بانوی المپیک��ی کاراته در 
پایان از مس��ؤولان فدراسیون، وزارت ورزش و کمیته ملی 
المپیک و همچنین کادر پزشکی در هانوفر و دکتر آفتابی 
 که برای بهبود ش��رایط او تلاش کردند، تش��کر و قدردانی

 کرد. 

با کنار گذاشتن قانونی ۲ نفر از روسای فدراسیون های ورزشی، 
حجم برنامه های انتخاباتی برای فدراسیون ها گسترده تر شده و به 
۱۵ فدراسیون افزایش یافت. ورزش ایران در حالی وارد سال جاری 
ش��د که از مجموع فدراسیون های ورزشی، تعداد قابل توجهی از 
آنها نیازمند برگزاری مجمع انتخاباتی برای تعیین مدیریت بودند 
یا اینکه در آستانه آن قرار داشتند.  با لحاظ کردن فدراسیون های 
اس��کی، دوچرخه س��واری و ورزش ه��ای زورخانه ای ک��ه دوره 
ریاست شان امسال به پایان می رسد و همچنین حضور سرپرست 
در فدراسیون های تنیس، ورزش های همگانی، پزشکی- ورزشی، 
موتورسواری و اتومبیلرانی، شطرنج، ورزش های دانشگاهی، ووشو، 
بولینگ و بیلیارد، دوومیدانی و فوتبال، ۱3 فدراسیون در آستانه 
برگزاری مجمع انتخاباتی قرار دارند.  حالا اما با اعلام بازنشستگی 
غلامرضا جعفری از ریاست فدراسیون ورزش روستایی و عشایری 
و ناصر پورعلیفرد از ریاس��ت فدراسیون بدنسازی و پرورش اندام، 
این دو فدراسیون هم به فهرست فدراسیون های انتخاباتی اضافه 
خواهند شد.  حکم صادر شده برای رؤسای فدراسیون های ورزش 
روستایی عش��ایری و فدراسیون بدنسازی و پرورش اندام رأی به 

پایان حضور آنها در این دو فدراسیون حداکثر تا 3۱ اردیبهشت ماه 
داده در حالی که ۲ س��ال از دوره ۴ س��اله ریاست آنها باقی مانده 
است. با این حال وزارت ورزش باید تا پایان ماه جاری برای این دو 
فدراسیون سرپرست منصوب کند، سپس پروسه انتخابات را برای 
آنها در دستور کار قرار دهد.  بدین ترتیب تعداد فدراسیون هایی 
که امسال وارد فاز انتخاباتی خواهند شد از ۱3 به ۱۵ فدراسیون 
افزایش پیدا می کند. البته از میان ۱3 فدراسیون ابتدایی، برگزاری 
انتخابات فدراسیون فوتبال و فراهم کردن مقدمات آن در حیطه 
اختیارات وزارت ورزش نیست. درباره فدراسیون بولینگ و بیلیارد 
هم ابهامات زیادی وجود دارد که برگزاری انتخابات پیش از موعد 
آن را تحت الشعاع قرار داده است.  درباره فدراسیون های تنیس و 
ورزش های همگانی، وزارت ورزش منتظر اعلام تأیید صلاحیت 
کاندیداهاس��ت تا انتخابات آنها را برگزار کند. این پروسه درباره 
فدراس��یون ورزش های دانشگاهی انجام ش��ده و حتی قرار بود 
انتخابات این فدراس��یون اسفندماه سال گذشته برگزار شود اما 
ویروس کرونا باعث لغو آن شد. حالا وزارت ورزش باید با هماهنگی 

وزارت علوم زمان جدیدی را برای آن مشخص کند. 

بانوی المپیکی کاراته ایران از دوران مصدومیتش می گوید

حمیده عباسعلی: تعویق المپیک فرصت خوبی است
سنگین تر شدن برنامه انتخاباتی فدراسیون ها در وزارت ورزش

کنار رفتن ۲ رئیس دیگر

جام جهانی فوتسال 2۰2۰ یک سال به تعویق می افتد
یک رسانه آرژانتینی خبر داد جام  جهانی فوتسال ۲۰۲۰ به خاطر شیوع ویروس کرونا یک سال به تعویق می افتد. شیوع ویروس کرونا 
باعث شده جام  جهانی فوتسال ۲۰۲۰ در موعدش برگزار نشود. فدراسیون فوتبال لیتوانی هم به فیفا پیشنهاد کرده این مسابقات به سال 
آینده موکول شود. خبر رسمی تعویق مسابقات جام  جهانی ۲۰۲۰ فوتسال در چند روز آینده اعلام خواهد شد. 

یک روزنامه اس��پانیایی در گزارشی 
به بررسی ریسک های شروع مجدد 

رقابت های فوتبال در شرایط اپیدمی کرونا پرداخت.
مارکا در گزارشی به بررسی ریسک هایی پرداخته که در 
صورت بازگشت فوتبال و شروع مجدد مسابقات فوتبال در 

کشورهای مختلف به  وجود خواهد آمد.
ش��ورای عالی ورزش اس��پانیا مجوز بازگشت بازیکنان 
تیم ها به تمرینات گروهی از تاریخ ۱۵ اردیبهشت را صادر 
کرده و این به مثابه سیگنالی برای موافقت دولت این کشور 
با شروع مجدد لالیگا است. روزنامه مارکا با استفاده از یک 

مدل ریاضی، شبیه س��ازی ای انجام داده که بر اساس انجام 
۱۱ ب��ازی در یک بازه زمانی 3۶ روزه در ش��رایط اپیدمی 

کرونا انجام شده است.
مارکا اشاره می کند در طول تاریخ، فوتبالیست ها هیچگاه 
در مدت��ی چنین طولانی از تمرین دور نبوده اند. این بدون 
ش��ک به کاهش عملکرد عضلانی و عملکرد قلبی- عروقی 
و تنفس��ی آنها منجر خواهد شد. از این گذشته هماهنگی 
مغزی- عضلانی فوتبالیست ها هم نسبت به شرایط عادی 
کاهش خواه��د یافت. در گزارش م��ارکا آمده که افزایش 
استرس وارد شده به بازیکنان در این شبیه سازی، احتمال 

مصدومیت آنها را هم ۵ درصد افزایش داده است.
در این شبیه سازی مشخص شد که ترافیک بالای بازی ها 
احتمال مصدومیت عضلانی را 3۲درصد و مصدومیت عمومی 
را ۹ درصد افزایش خواهد داد. از این گذش��ته، زمان کمتر 
برای تمرین کردن در این بازه زمانی هم عامل دیگری است 

که باعث افزایش ۴/۵ درصدی مصدومیت ها خواهد شد.
در این شبیه سازی محاسبه شده در صورتی که بازیکنی 
پیش از این به کرونا مبتلا شده و بهبود یافته باشد، در زمان 
بازگشت به میادین، ظرفیت شش های او ۱۰ تا 3۰ درصد 

کمتر از شرایط پیش از اپیدمی خواهد بود.

در این گزارش عنوان شده گرما و هوای شرجی ماه های 
تابس��تان هم به نوبه خود ریس��ک مصدومی��ت را افزایش 

خواهد داد.
روزنامه مارکا در این ش��بیه سازی نتیجه گیری می کند 
ک��ه در صورت برگزاری بازی ها طب��ق برنامه احتمالی در 
اس��پانیا، احتمال مصدومیت بازیکن��ان ۵۰ درصد افزایش 
خواهد داش��ت. این مدل همچنین پیش بینی می کند که 
درصد افزایش مصدومیت برای تیم هایی که در رقابت های 
اروپایی شرکت نداشته و در نتیجه به بازی های میان هفته 

عادت ندارند بیشتر باشد.

پساکرونا

زهره فلاح زاده: داس��تان از آنجا شروع شد که لیگ هلند 
ب��ه دلیل ش��یوع کرونا بدون معرفی تی��م قهرمان تعطیل 
ش��د و آژاکس به صورت مستقیم به لیگ قهرمانان اروپای 
 فص��ل بعد راه یافت و آلکمار راهی پلی آف این مس��ابقات

 شد.
اما لیگ فرانس��ه تصمیم دیگری گرفت. روز پنجشنبه 
فدراس��یون فوتبال این کشور تصمیم گرفت لوشامپیونه را 
تعطیل اما برخلاف لیگ هلند، پاری سن ژرمن را به عنوان 
قهرمان اعلام کند. پاری س��ن ژرمن با اختلاف ۱۲ امتیاز از 
تیم دوم جدول و یک بازی کمتر در صدر جدول قرار داشت 
و ۱۱ ب��ازی از فصل جاری باقی مانده بود اما فدراس��یون 
فرانس��ه تصمیم به انتخاب این تیم به عنوان قهرمان این 
رقابت ها گرفت. به این ترتیب پی اس جی به طور مس��تقیم 
ب��ه لیگ قهرمانان و مارس��ی و رن به پلی آف این رقابت ها 
صعود کردند. تیم های لیل، رنس و نیس هم وارد رقابت های 

لیگ اروپا می شوند.
البته با تعطیل اعلام کردن لوشامپیونه، تیم المپیک لیون 
برای نخس��تین بار از سال ۱۹۹۷ جایی در مسابقات مهم 
اروپای��ی ندارد، آن ه��م در حالی که با ۱۰ بازی باقیمانده، 
تنه��ا یک امتیاز کمت��ر از تیم های رنس و نیس در جدول 
لیگ امسال داشت. این موضوع با اعتراض رئیس این باشگاه 
مواجه و او خواهان خس��ارت مالی شد. ژان میشل اولاس، 
رئیس باش��گاه لیون فرانسه در مصاحبه با نشریه »اکیپ« 
گفت: با این حکم، فرصت حضور در لیگ قهرمانان و لیگ 
اروپ��ا را از دس��ت دادیم و این به باش��گاه م��ا ضرر زیادی 
وارد می کن��د. ما خواهان غرامت به مبلغ ۱۰ میلیون یورو 
هستیم و به همین خاطر به دلیل این ضرر مالی به دادگاه 

شکایت می کنیم.
ام��ا در آلمان، فدراس��یون فوتبال این کش��ور اصرار بر 
برگزاری لیگ  دارد و حتی قرار بود ۹ مه  )۲۰ اردیبهشت ماه( 
هم مسابقات آغاز شود ولی دولت آلمان از سرگیری مسابقات 
را حداق��ل یک هفته دیگر به تعویق انداخت. یعنی ممکن 
اس��ت بوندس لیگای آلمان از ۱۶ مه  )۲۷ اردیبهش��ت( از 

سر گرفته شود.
تکلیف لیگ های اس��پانیا و ایتالیا به دلیل شیوع بالای 
کرونا همچنان نامشخص است و به احتمال زیاد با توجه به 
اقدام کشورهای فرانسه و هلند، این دو کشور هم خواستار 

لغو قطعی لالیگا و سری آ شوند.
اما تکلیف ایران چه می شود؟ ایرانی که فدراسیون فوتبال 
و سازمان لیگش اصرار به برگزاری لیگ دارند و می خواهند 
هر طور ش��ده حتی با رعایت تمام پروتکل های بهداشتی 

مسابقات را به پایان برسانند.
تیم پرس��پولیس در حال حاضر با ۴۷ امتیاز صدرنشین 
لیگ برتر فوتبال ایران اس��ت؛ صدرنش��ینی که با  تیم رده 
دومی س��پاهان ۱۰ امتیاز اختلاف دارد اما هنوز مشخص 
نیست مثل لیگ فرانسه این تیم را قهرمان اعلام می کنند 
یا به اصرار مسؤولان، تیم ها باید در مسابقات حاضر شوند 

و پس از اتمام لیگ قهرمان معرفی شود.
البته قرمزها پایتخت پیش از مشخص شدن تکلیف لیگ 
کشورهایی نظیر هلند و فرانسه، اصرار داشتند فدراسیون و 
سازمان لیگ بازی ها را برگزار کنند اما حالا شاید با تصمیم 
فدراس��یون فرانسه، خواهان تعطیلی لیگ و قهرمان اعلام 

کردن تیم شان شوند.
از طرف��ی گفته می ش��ود ۱3 تیم لیگ برتری چند روز 
پیش خواس��تار تعطیلی لیگ بودند و اگر قرار باش��د مثل 

لوشامپیونه تیمی را بدون انجام بازی قهرمان اعلام کنند، 
احتمال زیاد آنها هم از تصمیم خود منصرف و خواستار از 

سرگیری مسابقات شوند.
اما اگر لیگ برتر ایران تعطیل شود، تیمی مثل استقلال 
ک��ه ب��ا یک بازی کمتر در رده چهارم ج��دول قرار دارد از 
صعود به لی��گ قهرمانان فصل بعد جا می ماند و از طرفی 
تیم های سقوط کننده هم که اختلاف امتیازی کمی با هم 

دارند، موقعیت شان به خطر می افتد.
اگ��ر هم لیگ برتر ایران در خ��رداد ماه ادامه پیدا کند، 
شاید جزو نخستین کشورهایی باشیم که تن به ادامه بازی ها 
داده ایم، چرا که رئیس کمیته پزشکی فیفا چند روز پیش 
گفت: همه باید واقع بین باشند، چرا که شرایط کنونی دنیا 

برای برگزاری مسابقات مهیا نیست.
از طرفی، س��تاد مبارزه با کرونا در ورزش در جلسه ۱۵ 
اردیبهشت ماه و پس از بررسی وضعیت کشور، تصمیم نهایی 
خود را برای مشخص کردن تکلیف لیگ برتر اعلام می کند. 
باید دید کشور ما راه فرانسه را می رود یا مثل آلمان تصمیم 

به برگزاری مسابقات می گیرد.

در ای��ن باره خبرنگار »وطن ام��روز« با صادق درودگر، رئیس 
سازمان اقتصادی فدراسیون فوتبال گفت وگوی کوتاهی داشته است.

***
  آقای درودگر! فدراسیون و سازمان لیگ اصرار بر برگزاری لیگ 

برتر دارند، به نظر شما این اتفاق می افتد؟
آنها اصلاً اصرار بر برگزاری مسابقات ندارند. فقط برخی دوستان 
مدام اعلام می کنند باید لیگ برتر تعطیل شود، در صورتی که اینطور 
نیست. نه بگوییم لیگ تعطیل می شود و نه بگوییم برگزار می شود. 
باید ببینیم شرایط کشور چگونه است و وزارت بهداشت و ستاد 
مبارزه با کرونا چه تصمیمی می گیرند. بعد از آن هم ببینیم وزارت 
ورزش شرایط برگزاری مسابقات را به چه شکل اعلام می کند. ما 
بر اساس شرایط کشور درباره شروع مسابقات تصمیم می گیریم. اگر 

شرایط مهیا نباشد مسلم است که لیگ برگزار نمی شود.
  اما آقای مهدی، سرپرست کمیته مسابقات سازمان لیگ چند 
باری اعلام کرده فدراس�یون و س�ازمان لیگ اصرار بر برگزاری 

لیگ دارند.
آقای سهیل مهدی، مسؤول برگزاری مسابقات هستند و قاعدتاً 
باید به دنبال این باش��ند که اگر قرار باش��د بازی ها برگزار شود، 
شرایط چگونه پیش خواهد رفت. به هرحال باید ببینیم وضعیت 

کشور چگونه است.
  لیگ های فرانسه و هلند تعطیل شد، امکان دارد لیگ ما هم به 

سرنوشت این 2 کشور دچار شود؟
خب ۲۱۰ کشور داریم که حالا مسؤولان فرانسه و هلند تصمیم 
گرفتند بر اساس وضعیت کشورشان لیگ شان را تعطیل کنند. باید 

ببینیم ستاد مبارزه با کرونا در کشور ما چه تصمیمی می گیرد.
  اگر بازی های لیگ از س�رگرفته ش�ود، بازی ها فشرده برگزار 

نخواهد شد؟
نه! مثل سابق تقریبا هر ۵ روز یک بازی برگزار می شود.

  از موضوع لیگ فاصله بگیریم. اخیرا اخباری منتش�ر ش�ده 
درباره پیشنهاد فدراسیون فوتبال ایران به آندره آ استراماچونی، 
سرمربی سابق استقلال. »دی مارتزیو« خبرنگار معروف ایتالیایی 
و مدیربرنامه اس�تراماچونی عنوان کرده اند فدراس�یون فوتبال 
ایران به مربی ایتالیایی پیشنهاد همکاری داده است. حتی خود 
استراماچونی هم این موضوع را تأیید کرده بود اما در نهایت او این 
پیشنهاد را رد و برای سرمربی حال حاضر ایران آرزوی موفقیت 

کرد. داستان این پیشنهاد چه بود؟
اصلاً چنین چیزی صحت ندارد. کار دلالان بود که این موضوع 

را مطرح کردند.

صادق درودگر در گفت وگو  با »وطن امروز« از چگونگی برگزاری لیگ برتر فوتبال 
در صورت ادامه یافتن مسابقات گفت

وز یک بازی! هر 5 ر
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    مهدی: باشگاه ها صبور باشند تا مجوز تمرینات صادر شود     
سرپرست کمیته مسابقات سازمان لیگ فدراسیون فوتبال می گوید ظاهرا 3-2 باشگاه لیگ برتری و دسته اولی تمرینات شان 
را شروع کرده اند اما سازمان لیگ مسؤول نظارت و سرکشی نیست و این برنامه ریزی خود باشگاه ها بوده که چنین تصمیمی 
گرفتند. سهیل مهدی درباره شایعاتی که پیرامون آغاز تمرینات تیم فوتبال پیکان مطرح شده و برخی باشگاه ها نسبت به 
این موضوع معترض هستند، اظهار داشت: همان طور که مطلع هستید ستاد ملی مبارزه با کرونا برگزاری تمرینات را ممنوع 
کرده و من هم این موضوع را شنیده ام. ظاهرا 3-2 باشگاه لیگ برتری و دسته اولی تمرینات شان را شروع کرده اند اما واقعیت 
این است که سازمان لیگ مسؤول نظارت و سرکشی به تمرینات تیم ها نیست و این برنامه ریزی خود باشگاه ها بوده که چنین 
تصمیمی گرفتند. وی افزود: آقای خلیلیان به عنوان رئیس فدراسیون پزشکی- ورزشی و همچنین عضو ستاد مبارزه ملی با 
کرونا در ورزش، برگزاری هر نوع تمرین را ممنوع کرده و طبعا وقتی باشگاه ها خودشان تصمیم می گیرند تمرینات را شروع 
کنند، این س�تاد نیز اقدامات لازم را انجام خواهد داد. وی در پاس�خ به این سوال که اگر باشگاه های دیگر تمرینات شان را 
شروع کنند، چه اتفاقاتی می افتد؟ گفت: ما اگر چیزی را مشاهده کنیم قطعا آن را گزارش خواهیم کرد و مستندات را در 
اختیار ستاد ملی مبارزه با کرونا قرار می دهیم. مطمئنم به جز ما خود آقای خلیلیان هم در این زمینه اطلاعات بیشتری دارند 
اما توصیه ام به باشگاه ها این است اگر کمی صبر کنند، ان شاءالله به بحث باز شدن تمرینات و صدور مجوز تمرینات تیم ها 
نیز خواهیم رسید. سرپرست کمیته مسابقات سازمان لیگ درباره اینکه آیا باشگاه ها هنوز روی لغو مسابقات تأکید دارند؟ 
گفت: فقط بحث لغو نیست، برخی باشگاه ها پیشنهادات خود را به ما ارسال کرده اند؛ مثلا تعدادی از آنها زمان بیشتری برای 
آماده سازی خواستند و تعدادی هم خواستار لغو بازی ها شدند. در هر صورت این موضوع که مسابقات لغو شود یا خیر، باید 

در هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ تصمیم گیری شود. 

افزایش ریسک مصدومیت فوتبالیست ها در پساکرونا

بدن ها را آماده کنید


